



6 January 2011

The Manager-Listings
Australian Securities Exchange Limited
Exchange Centre
20 Bridge Street
SYDNEY NSW 2000

Via electronic lodgement

Dear Sir or Madam

Brambles Limited – Acquisition of IFCO Systems N.V.

Reference is made to Brambles' announcement on 23 December 2010 which enclosed the official German language public tender offer document relating to its offer (**Offer**) to acquire all of the bearer shares in IFCO Systems N.V. (**IFCO Shares**) together with a non-binding English translation of that document. A copy of that announcement is on Brambles' website at www.brambles.com.

Under German law, Brambles is required to publish a weekly notice setting out the number of IFCO Shares for which the Offer has been accepted.

Attached is the official German language notice referred to above, which was published with the German regulatory authorities earlier today German time, together with a non-binding English translation of that notice.

Yours sincerely

Robert Gerrard
Company Secretary
Brambles Limited

Brambles

Brambles Investment Limited

Addlestone (UK)

Bekanntmachung

**gemäß § 23 Abs. 1 Satz 1 Nr. 1
des Wertpapiererwerbs- und Übernahmegesetzes (WpÜG)**

Die Brambles Investment Limited, Addlestone, UK, ("**Bieter**") hat am 23. Dezember 2010 die Angebotsunterlage für ihr freiwilliges öffentliches Übernahmeangebot an die Aktionäre der IFCO Systems N.V., Amsterdam, Niederlande, zum Erwerb der von ihnen gehaltenen, auf den Inhaber lautenden Stammaktien der IFCO Systems N.V. (ISIN NL000268456) ("**IFCO-Aktien**") gegen Zahlung einer Geldleistung in Höhe von EUR 13,50 je IFCO-Aktie zuzüglich eines Erhöhungsbetrages von 12% p.a. ab einschließlich dem 1. November 2010 bis einschließlich zum Tag des Vollzugs des Angebots ("**Angebot**") veröffentlicht. Die Frist für die Annahme des Angebots endet am 3. März 2011, 24.00 Uhr mitteleuropäischer Zeit, soweit sie nicht nach den gesetzlichen Bestimmungen des WpÜG verlängert wird.

Bis zum 5. Januar 2011, 18.00 Uhr mitteleuropäischer Zeit ("**Stichtag**"), ist das Angebot für insgesamt 270 IFCO-Aktien angenommen worden. Dies entspricht einem Anteil von weniger als 0,01% des ausgegebenen Grundkapitals der IFCO Systems N.V. und der Stimmrechte aus IFCO-Aktien.

Der Bieter hält zum Stichtag 106.196 IFCO-Aktien. Dies entspricht einem Anteil von etwa 0,21% des ausgegebenen Grundkapitals der IFCO Systems N.V. und der Stimmrechte aus IFCO-Aktien.

Der Bieter wird durch Brambles Limited ("**Brambles**") und ihre unmittelbaren bzw. mittelbaren Tochtergesellschaften Brambles Holdings International Pty Ltd, Sydney, Australien, Brambles Industries Limited, Sydney, Australien, Brambles International Finance B.V., Leiderdorp, Niederlande, und Brambles Holdings Unlimited, Addlestone, Vereinigtes Königreich, beherrscht. Die mit den vom Bieter gehaltenen IFCO-Aktien verbundenen Stimmrechte sind deshalb Brambles, Brambles Holdings International Pty Ltd, Brambles Industries Limited, Brambles International Finance B.V. und Brambles Holdings Unlimited zuzurechnen, d.h. bei der Frage zu berücksichtigen, ob die vorgenannten Gesellschaften Kontrolle über IFCO Systems N.V. erlangt haben und ob nach Artikel 5:70 des niederländischen Finanzmarktaufsichtsgesetzes (*Wet op het financieel toezicht*) die Verpflichtung zur Abgabe eines Pflichtangebots eingreift.

Darüber hinaus stehen zum Stichtag weder dem Bieter noch mit ihm gemeinsam handelnden Personen im Sinne des § 2 Abs. 5 WpÜG noch deren Tochterunternehmen IFCO-Aktien zu. Dem Bieter, mit ihm gemeinsam handelnden Personen im Sinne des § 2 Abs. 5 WpÜG und deren Tochterunternehmen werden zum Stichtag darüber hinaus auch keine Stimmrechte aus IFCO-Aktien zugerechnet.

Der Bieter weist darauf hin, dass er mit drei Anteilskaufverträgen vom 14. November 2010 insgesamt weitere 49.436.066 IFCO-Aktien (etwa 95,86% des ausgegebenen Grundkapitals der IFCO Systems N.V. und der Stimmrechte aus IFCO-Aktien) von Island International Investment Limited Partnership ("**Island**") und weiteren Aktionären der IFCO Systems N.V. gekauft hat. Die Übertragung dieser IFCO-Aktien ist abhängig von einer Reihe von Vollzugsbedingungen, unter anderem der fusionskontrollrechtlichen Freigabe in verschiedenen Ländern. Nach dem Anteilskaufvertrag mit Island kann der Bieter von Island

verlangen, dass Island das Angebot für insgesamt 15.471.665 IFCO-Aktien (also etwa 30% des ausgegebenen Grundkapitals von IFCO Systems N.V.) annimmt. Nähere Einzelheiten sind in der Angebotsunterlage beschrieben.

Die Gesamtzahl an IFCO-Aktien, für die das Angebot bis zum Stichtag angenommen worden ist, zuzüglich der IFCO-Aktien, die der Bieter zum Stichtag hält, zuzüglich der IFCO-Aktien, die der Bieter aufgrund der Anteilskaufverträge vom 14. November 2010 erwerben kann, beläuft sich auf 49.542.532 IFCO-Aktien. Dies entspricht einem Anteil von etwa 96,06% des ausgegebenen Grundkapitals der IFCO Systems N.V. und der Stimmrechte aus IFCO-Aktien.

Addlestone, den 6. Januar 2011

Brambles Investment Limited

Brambles

Brambles Investment Limited

Addlestone (UK)

**Announcement pursuant to section 23 para. 1 sentence 1 no. 1 of the
German Securities Acquisition and Takeover Act
(Wertpapiererwerbs- und Übernahmegesetz - WpÜG)**

On 23 December 2010, Brambles Investment Limited, Addlestone, UK, ("**Offeror**") published the offer document for the voluntary public takeover offer made to the shareholders of IFCO Systems N.V., Amsterdam, The Netherlands, to acquire all of their ordinary bearer shares in IFCO Systems N.V. (ISIN NL000268456) ("**IFCO Shares**") for a cash consideration of EUR 13.50 per share and an additional increase amount of 12% p.a. from and including 1 November 2010 until and including the date of settlement of the offer ("**Offer**"). The acceptance period for the Offer will expire on 3 March 2011, at 24.00 hrs (Central European Time), unless extended pursuant to the statutory provisions of the WpÜG.

As at 18.00 hrs (Central European Time) on 5 January 2011 ("**Reference Date**"), the Offer has been accepted in respect of 270 IFCO Shares. This corresponds to less than 0.01% of the issued share capital of IFCO Systems N.V. and the voting rights attached to IFCO Shares.

As at the Reference Date, the Offeror holds 106,196 IFCO Shares. This corresponds to approximately 0.21% of the issued share capital of IFCO Systems N.V. and the voting rights attached to IFCO Shares.

The Offeror is controlled by Brambles Limited ("**Brambles**") and its direct or indirect subsidiaries Brambles Holdings International Pty Ltd, Sydney, Australia, Brambles Industries Limited, Sydney, Australia, Brambles International Finance B.V., Leiderdorp, The Netherlands, and Brambles Holdings Unlimited, Addlestone, United Kingdom. The voting rights attached to the IFCO Shares held by the Offeror are, therefore, attributed to Brambles, Brambles Holdings International Pty Ltd, Brambles Industries Limited, Brambles International Finance B.V. and Brambles Holdings Unlimited, and are to be taken into account for purposes of determining whether the aforementioned companies have attained control over IFCO Systems N.V. and whether the obligation to launch a mandatory offer is triggered in accordance with Section 5:70 of the Dutch Financial Markets Supervision Act (*Wet op het financieel toezicht*).

Except as described above, as at the Reference Date, neither the Offeror nor any person acting in concert with the Offeror within the meaning of section 2 para. 5 WpÜG or any of their subsidiaries hold any IFCO Shares. Also, except as described above, no voting rights attached to IFCO Shares are attributed to the Offeror, any person acting in concert with the Offeror within the meaning of section 2 para. 5 WpÜG or any of their subsidiaries as at the

Reference Date.

The Offeror would like to point out that it has purchased a total of 49,436,066 IFCO Shares (approximately 95.86% of the issued share capital of IFCO Systems N.V. and the voting rights attached to IFCO Shares) from Island International Investment Limited Partnership ("**Island**") and other shareholders of IFCO Systems N.V. pursuant to three share purchase agreements dated 14 November 2010. The transfer *in rem* of these IFCO Shares is subject to various closing conditions, *inter alia* obtaining merger control clearance in various countries. Pursuant to the share purchase agreement with Island, the Offeror may request that Island accept the Offer in respect of 15,471,665 IFCO Shares (approximately 30% of the issued share capital of IFCO Systems N.V.). Further details are described in the offer document.

The total number of IFCO Shares for which the Offer has been accepted until the Reference Date, plus the IFCO Shares held by the Offeror as at the Reference Date, plus the IFCO Shares the Offeror is entitled to acquire on the basis of the share purchase agreements dated 14 November 2010, amounts to 49,542,532 IFCO Shares. This corresponds to approximately 96.06% of the issued share capital of IFCO Systems N.V. and the voting rights attached to IFCO Shares.

Addlestone, 6 January 2011

Brambles Investment Limited